
   

   

Sinte-Mariaschool

Verslag Ouderraad 25 januari 2024. 
 
Aanwezig: 
juf Annelies, Juf Elke, 
Dorien Thys, Ernest Bossuyt, Ineke Hennus, Katrien Van Beneden, Roel Vingerhoets 
(verslaggever), Silke Mariën. 
 
Verontschuldigd: 
Evelien Hofmans, Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Ines Cabuy, Steffi Seymus, Stijn 
Verbruggen, Tine Gielis, Wim Janssens. 
 
1. Evaluatie driekoningen zingen 

 Op zaterdag 6 januari ’24 zijn we driekoningen gaan zingen met onze mooie 
geldbussen, liederen en dito kleding, waardoor deze mooie actie ook resulteerde in 
een mooie opbrengst!  Met een extra groepje kunnen we de opbrengst nog verhogen 
aangezien we nu helaas niet overal zijn geraakt (waar er vooraf was gebust).  De sfeer 
was echter goed (net als de gesponsorde frietjes) en de uren (tussen 14 en 20uur) 
waren perfect.  We plannen om op zaterdag 4 januari ’25 onze stemmen terug te 
smeren. 

 
2. Geplande activiteiten ouderraad 

 Dag van de directeur: woensdag 31-01-’24 (Katrien en Ineke). 
 Opendeurdag: zaterdag 03-02-‘24 tussen 10 en 13u (Ineke en Ines). 
 Bloembollenactie: voorjaar 2024 (Stijn en Roel) 
 Werkdag school: zaterdag 27-04-‘24 (Ernest) 
 BBQ ouderraad: juni 2024 (Ineke, Tine,...) 
 Pyjamafuif: september 2024 (Ineke, Roel, Tine,...) 

 
3. Schoolwerkdag ouderraad 

 Een klusjeslijst van juf Elke en ook de namen van de mensen die zich hebben 
opgegeven (zoals Silke haar ouders, Dorien en Roel) voor de schoolwerkdag op 
zaterdag 27 april ’24, gaan naar Ernest.  Iedereen zal op voorhand weten wat te doen, 
nadat Ernest heeft geconcretiseerd en prijzen opgevraagd. 
Op het lijstje staan alvast volgende taken: rijklaar maken van fietsen in de container en 
herstellen van kleuterfietsen, ophangen spullen in de speeltuin achteraan 
(spiegels/krijtbord), lager zetten hoogteparcours in de speeltuin (uitgraven, dieper en 
dichter bij elkaar plaatsen), herschilderen fietsparcours op de kleuterspeelplaats,... 
Niettegenstaande het niet aan het begin van het schooljaar is, zal men blij zijn met 
alles wat wordt uitgevoerd. 
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 De tweede grote boom op de speelplaats van de lagere school gaat blijkbaar weg 
omdat hij niet meer veilig is bevonden.  Het hout zou door zwamvorming rotten 
waardoor takken eraf kunnen vallen (= veiligheidsrisico).  In maart wordt deze eik 
uitgedaan zoals in de nieuwsbrief van februari te lezen is.  Deze boom heeft generaties 
spelende kinderen schaduw en spelplezier bezorgd. 
Het hout, dat met een schuurmachine splintervrij wordt gemaakt, zal zoveel mogelijk 
worden gebruikt voor krukjes voor een buitenklas, bankjes voor het rustige hoekje, 
afscheiding rond de kleuterspeelberg, houten schijven waar de kinderen kunnen 
oplopen, poortje voor toegang van de tuin,...  Ernest zal contact opnemen met 
Keuleers alsook met Draaketoe uit Duffel, die een mooie bank maakte ter 
nagedachtenis van Magnus. 

 
4. Bloembollenactie ouderraad 

 Deze week hebben we van Baltus de papieren folders ontvangen. 
 Vrijdag 9 februari '24 (= einde wafelactie) worden deze folders met een begeleidende 

brief en bestelformulier uitgedeeld op school. 
 Er dient ten laatste op vrijdag 8 maart ’24 te worden besteld.  Tegen dan zetten we 

ook de betalingen in een lijst. 
 20 à 22 maart levert Baltus het (plant)goed op school, hetgeen we (Dorien, Silke, 

Ineke, Roel,...) sorteren op zaterdag 23 maart ’24 om 14 uur. 
 Het bestelde (plant)goed kan op school worden afgehaald op maandag 25 of dinsdag 

26 maart ’24, telkens van 15u30 tot 18 uur, zodat het bij de start van de paasvakantie 
de grond in kan ... 

 
5. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Annelies van de tweede kleuterklas heeft een enthousiaste bende die momenteel 
met een leuk thema aan de slag is.  Ze hebben het over ridders, prinsessen en kastelen 
en zijn dinsdag naar het Zellerkasteel geweest.  Onlangs was het thema ruimte en ging 
het over de maan, planeten, videospelletjes,... 

 Juf Elke vraagt wat de ouderraad kan doen voor leerkrachten die een (bvb. 
Superpower) schooltrui wensen, zoals wordt gedragen bij Brasserie Marie, uitstappen, 
opendeur,...  Zo’n trui draagt bij tot het groepsgevoel van de leerkrachten en verhoogt 
de herkenbaarheid.  Het is onlogisch als leerkrachten of ouders dit moeten bekostigen.  
De ouderraad onderzoekt wat er mogelijk is (sponsoring?). 

 Het schoollogo is nu vectorieel (vergroten kan zonder problemen), maar juf Elke 
worstelt nog met de kleuren die niet altijd hetzelfde zijn (rood met groen, wit en 
blauw).  Voor de bedrukking van de nieuwe T-shirts die men bij het turnen zal 
gebruiken, denkt men aan een mannetje zoals ook terug te vinden is op het 
leraarslokaal of Facebook en dit in combinatie met een zelf te kiezen zwarte broek.  Na 
prijsvraag zal men weten of sneldrogende en kreukvrije T-shirts (zoals bij bvb. atletiek 
en voetbal gebruikt) betaalbaar zijn.  

 Het huidige speeltoestel op de speelplaats van de lagere school is veilig verklaard, 
maar de vraag is hoe lang dit nog kan worden opgeknapt.  Juf Elke laat weten dat dit in 
afwachting van de bouw nu niet aan de orde is.  Wel zal de opbrengst van de 
wafelverkoop gaan naar speelmateriaal (steps, rolschaatsen, stelten, reuzedomino,...), 
wat goed is voor de sociale vaardigheden.  Er wordt op gewezen dat dit ook kan 
worden vervaardigd in een technische school, gratis kan worden ontleend aan de 
spelotheek in de bib van Bonheiden en/of tweedehands kan worden aangeschaft. 
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6. Varia 

 Op aangeven van een ouder zal Juf Elke aan de gemeente vragen om met slijtvaste verf 
de voetstappen op het voetpad naar school te herschilderen. 

 In de kerstvakantie heeft er water gestaan in de schoolkelder waardoor de onderste 
doos met flesjes bier (Ernest) nu nat is geworden.  De ouderraad krijgt een plaatsje in 
de bovenste opbergkasten in het bureau van de directeur voor o.a. de geldbussen van 
het driekoningen zingen en het materiaal van de pyjamafuif (decoratie, toestel om 
ballonnen op te blazen, balpennen en stiften,...). 

 Er zal een datum worden geprikt om met alle ouderraadsleden iets te gaan drinken. 
 Katrien geeft aan dat dit haar laatste schooljaar is in de ouderraad.  Ook heeft ze haar 

ontslag als penningmeester gegeven bij het LOK (Lokaal Overleg Kinderopvang).  We 
gaan haar missen! 

 Er wordt gemeld dat het rustige hoekje niet zo rustig blijkt te zijn.  Dit geldt ook voor 
het boze hoekje waar kinderen hun ruzietjes kunnen uitpraten.  Niet alle leerkrachten 
zien er op toe dat er daar niet wordt gespeeld en juf Elke zal hen er op aanspreken. 

 Aangezien de turnzak op school blijft, mag men bvb. 2 T-shirts voorzien voor lagere 
schoolkinderen die veel zweten.  Juf Elke wil met een beurtrolsysteem ook meer 
beweging voorzien naast het wekelijkse uur turnen in Berentrode (voor de lagere 
school).  Meester Maxim zal dit invullen met acrobatie, jongleren, dans, meditatie,... 

 
Volgende vergadering: dinsdag 5 maart ‘24 (om 20 uur in de refter).  


